
 

 

FAU Iglemyr 

Møtereferat 24.04.2023  SANDNES 

 

DELTAKERE 

Tilstede: 
Kaisa Ingilæ 
Maren Hognestad Sunde 
Tom-Henning Strøm Andreassen 
Hege Lutsi 
Monica Magnussen 
Susan B. Steinskog 
Irmelin Sætre 
Kjetil Frøyland 
Øystein Holmen 
Annelene Pengerud (møteleder) 
Trude Svanes  
Camilla Bø (referent) 
 
Fra skolen: Gisle Helbæk 
 
Ikke til stede:  
Hanne Grødem Knutsen, Emma Løvås, Mari Rostrup Skogøy, Karianne Larsen, Birgitte Gilje Eikrem, Bjørn  
Jakob Wikøren. 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

1 INFORMASJON FRA REKTOR    

 

• Hilde Papatzacos har sluttet som avdelingsleder for SFO, og skal begynne på en ny skole. Skolen 

har fått 16 søkere på stillingen, og er i gang med en intervjuprosess. 

• En holder på å legge nytt dekke i ballbingene. Ettersom dette blir dekket av tippemidler – overtar 

skolen ansvaret for ballbingene. En annen betingelse for midlene er at banene skal være allment 

tilgjengelige, og det er derfor ikke mulig at idrettslaget avholder faste treninger i ballbingene. 

• To av lærerne på skolen går av med pensjon, og en planlegger nå for neste år. 

• Til høsten vil det starte 34 førsteklassinger ved skolen, og det vil dermed opprettes to klasser. 

Dette er et lavt elevantall med til neste skolestart i 2024 forventes det ca. 60 elever. 

• 7. trinn har gitt tilbakemelding om at de var skuffet over at det ikke ble arrangert påskefrokost i 

år. Bakgrunn for avlysning skal være knyttet til foreldrekostnad ifbm. frokosten. Kajsa tar kontakt 

med klassekontakter for å få mer informasjon, og om det evt. kan arrangeres en 

«sommerfrokost» i stedet. 

• I barn- og unges kommunestyre (BUKS) er Iglemyr skole tildelt 55 000,- etter et svært godt 

innlegg fra elever ved skolen. Midlene skal brukes ifbm. skolegården, og en vil bruke midlene på 

en konkret ting.  

  



 

2 STATUS KOMITÉER  
 

  

 

• 17. mai komite avholder eget møte etter dagens FAU-møte. Komiteen er a jour, både ift. loddsalg 

og tog. Iht. tilbakemeldinger fra i fjor ønsker komiteen og kommunisere direkte med foreldre 

som skal gå i tog eller være med på leker direkte, samt gi ut mer informasjon til alle foreldre 

(gjerne via transponder og/eller spond).  

• Overskuddet fra Åpent Hus var på ca. 8600,-. Tilsvarende vårens arrangement. 

• Erfaringsdokument for alle arrangement skal oppdateres slik at dette er klart til høsten. 

   

 

3    FORELDREMØTE    

 

• Det skal arrangeres foreldremøte tirsdag 23. mai kl.18 med tema «Hvordan skape robusthet og 

livsmestring hos barn og unge?». Annelene/Øystein ønsker velkommen til møtet. Foredraget vil 

vare ca. 45 min, før det skal være eget opplegg/diskusjon i klassene i etterkant av foredraget. 

Lærere vil lede opplegget, og skolen tar kontakt med foredragsholder. Kontaktinformasjon til 

foredragsholder fås av Trude. I møtet skal det også velges FAU-representanter og 

klassekontakter. For neste foredrag tipses det om at man kan ta kontakt med Altona som har 

gode foredrag om hvordan en skal regulere følelser.      

• Det vil nå legges opp til at de som nå blir med i FAU vil bli fritatt fra andre oppgaver. Dette vil det 

informeres om på foreldremøte ifbm. valg av nye representanter. En ønsker også å sende ut 

informasjon om FAU til foreldre før møtet (f.eks. via transponder eller spond).  

 
 

4    SFO-KONTAKT   

 
• Maren har hatt kontakt med SFO-leder, og der ingen særskilte saker de ønsker å ta opp med 

FAU. De tar kontakt dersom det kommer opp noe.  

 
 
 

5    SOMMERAVSLUTNING 7. TRINN  

 

• Dersom klassene/trinnet ønsker å arrangere en sommeravslutning utover skolens del, må 

klassene/trinnet arrangere dette selv. FAU vil ikke ha en rolle i gjennomføringen av denne, og 

har heller ikke anledning til å bidra økonomisk. Kajsa/Susan tar kontakt med aktuelle 

klassekontakter for å formidle dette.   

 

6    FAU-REPRESENTANTER TIL NESTE ÅR  

 

• Kjetil (kasserer neste år), Tom Henning, Irmelin, Øystein (leder neste år), Maren, Hege, Trude, 

Emma og Birgitte fortsetter som representanter neste år. 

• Susan, Annelene, Monica, Kajsa og Camilla går ut av FAU.   

  



 

 
 

7   EVENTUELT 
  

 

• Trygg trafikk har avholdt seminar, og en følger opp det meste av det som ble gjennomgått på 

skolen allerede. Trygg trafikk kan bidra som foredragsholder på foreldremøter. 

• Det er avholdt møte i SU. Der ble blant annet resultatvurderingen gjennomgått. Det ble også tatt 

opp at det var lav svarprosent på foreldreundersøkelsen. 

• Ift. natteravn har det ikke skjedd noe mer siden sist. 

• Trude har hatt kontakt med kulturavdelingen i kommunen, og bydelshuset har anledning til å 

søke om støtte for å kunne etablere f.eks. en fritidsklubb. 

 


